
Z á p i s 
z jednání školské rady

při Základní škole a Mateřské škole Dobšice
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Jednání dne: 6. 12.2022
Místo konání: Obecní úřad Dobšice, Brněnská 70, 671 82  Dobšice

Přítomni: Mgr. Dagmar Kratochvílová - předsedkyně školské rady 
Mgr. Petra Valášková - zástupce pedagogických pracovníků 
Mgr. Hana Hrušková – starostka obce 
Mgr. Přemysl Juhaňák - zástupce zřizovatele 
Anna Černá – zástupce zřizovatele 
Mgr. Milan Březovský - ředitel školy ( host ) 

Omluveni:         Marie Železná - zástupce zákonných zástupců    ( omluvena  )
Mgr. Petr Jaroš - zástupce zákonných zástupců  ( omluven ) 

Program: 1. Přivítání všech členů 
2. Změna ve školské radě po volbách do obecního zastupitelstva
3. Školská rada projednala
4. Diskuse 
5. Závěr

Změna ve školské radě po volbách do obecního zastupitelstva:

- Vzájemné představení stávajících členů školské rady a členů nových

Školská rada projednala:

- Možnost dalšího setrvání Mgr. Milana Březovského ve funkci ředitele školy za podmínky, že 
dojde k rozdělení Základní a Mateřské školy. Starostka obce zjistí možnosti postupu v této 
záležitosti a bude o nich informovat.

- Požadavky a potřeby ze strany školy na obec a naopak obě strany rády projednají ihned a 
možno-li konstruktivně, ke spokojenosti obou stran. 

- Pověřenec GDPR – pro školu bude zajištěný obcí
- Elektronická spisová služba – Povinnost zřízení pro všechny veřejné instituce od 1.1.2024 

Pracovat na přípravě jejího zpuštění jich v roce 2023.
- Navýšení rozpočtu školy v roce 2023 o 100 000,-Kč.
- Obnova nábytkového vybavení – pořízení nových stolů a židlí – 25 kusů.

Diskuse:
- Informace o průběhu evakuace školy – hlášení bomby v některé ze znojemských škol, 

evakuace proběhla hladce, podle připravených plánů. Dík za bezproblémový průběh patří 
všem kantorům i žákům. 

- Aktuální informace k projektu přístavby základní školy.
- Seznámení s možností rekonstrukce stávající budovy.



- Jako nejvhodnější komunikace s rodiči, v praxi osvědčená – komunikace E-mailem.
- Upozornění na stále rostoucí administrativní zátěž učitelů, ale hlavně ředitele školy.
- Aktuální výchovné a vzdělávací problémy se řeší s panem ředitelem ihned a přímo. Tento 

postup se jeví jako nejúčinnější. 

Zapsal:  Mgr. Přemysl Juhaňák


